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PRIMORSKO-GORANSKA ŽUPANIJA 
                    GRAD RIJEKA 
 
MJESNI ODBOR  MLAKA 
VIJEĆE MJESNOG ODBORA 
 
KLASA:  026-02/20-01/15 
URBROJ:  2170/01-09-10-20-14 
Rijeka,  26.10.2020. 
                                    

 
   

 
ZAPISNIK 

S 19. SJEDNICE VMO MLAKA 
 

19. sjednica VMO Mlaka održana je 26.10.2020. (ponedjeljak) s početkom u 18:00 sati u 
prostorijama MO Mlaka, G. Duella 2/b. 
 
Sjednici su bili nazočni: 
- Ivo Simper, predsjednik VMO 
- Nikolina Velnić, zamjenica predsjednika VMO 
- Elena Dorčić-Spatola, članica VMO 
- Milan Milovanović, član VMO 
- Snježana Seršić, tajnica MO 
 
Sjednici nisu bili nazočni: 
-     Igor Ivošić, član VMO 
 
Sjednicu je otvorio predsjednik VMO i predložio sljedeći 
 

DNEVNI RED 
 

1. Rasprava o zahtjevima pristiglim između dvije sjednice. 
2. Pripreme za realizaciju programa Ususret Božiću. 
3. Pripreme za realizaciju programa Doček svetog Nikole. 
4. Razno. 
 

Dnevni red  je prihvaćen jednoglasno, bez primjedbi. 
 

 
AD 1 
 
Predsjednik VMO Ivo Simper informirao je prisutne vijećnike o zahtjevima građana i dopisima 
primljenim između dvije sjednice. 
 

Zaključak: 
 

• Vijeće prima na znanje odgovor Prometnog redarstva na zahtjev za kontrolu i 
sankcioniranje nepropisnog parkiranja na početku ulice V. P. Širole: „Prometni 
redari su u navedenoj ulici ove godine izrekli 70 mjera protiv počinitelja prekršaja. 
Po primitku dopisa MO Mlaka pojačan je nadzor, te je u 3 dana izdano 8 mjera. 
Prioritetno se provodi nadzor u strogom centru grada tj. u ulicama gdje se odvija 
najveći intenzitet prometa, javni gradski prijevoz i lokacije kojima gravitira veći broj 
građana. U ovom slučaju radi se o jednosmjernoj ulici kojom ne prometuje javni 
gradski prijevoz, te se ne može smatrati kritičnom. Prometni redari ne mogu biti 
kontinuirano prisutni na predmetnoj lokaciji, ali će dolaziti u obilazak. Blokiranje 
prometa svi građani mogu dojaviti na besplatni telefon 0800 5101, te će redari izaći u 
najkraćem mogućem roku i sankcionirati nesavjesne vozače“. 
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• Vijeće je suglasno s molbom ovlaštenog predstavnika zgrade F. Čandeka 23b za 
zamjenu uništene 3 cijevi vertikalne odvodnje oborinskih voda s katnog parkirališta 
u F. Čandeka 23b, jer kod velikih količina kiša na donjem dijelu nastaje poplava. 
Zahtjev će se proslijediti Rijeka Plus-u. 
 

• Na prijedlog zamjenice predsjednika VMO Mlaka gđe Nikoline Velnić od Odjela za 
komunalni sustav će se zatražiti orezivanje gustog žbunja na potezu od dvorišta 
zgrada Zvonimirova 16, 18 i 20 prema Elektro školi. 
 

• Vijeće je zaprimilo dopis suvlasnika zgrade M. Barača 13 u kojem se žale na 
dugogodišnju narušenost kvalitete življenja, a naročito od početka postavljanja 
kesona na Zagrebačku obalu. Navode da im se imovina uništava vibracijama zbog 
prolaza teške mašinerije, a što će se dodatno pogoršati izgradnjom ceste D-403 čiji 
su radovi započeli. Također se izvode radovi na rekonstrukciji kolosijeka, a noću se 
stvara dodatna buka koja nastaje lomom otpada pri njegovom odlaganju. Zgrada je 
trebala biti privremeni smještaj i prodana im je kao stambeni prostor, čiji je rok 
istekao 1993. godine. Učinili su sve da bi poboljšali kvalitetu života, no sada je 
situacija neizdrživa i opasna po život zbog mogućnosti urušavanja. Vijeće će stupiti 
u kontakt s ovlaštenim predstavnikom radi dogovora o eventualnom daljnjem 
postupanju. 
 

• Vijeće prima na znanje odgovor OGU za komunalni sustav na molbu stanara G. 
Duella 9 za uklanjanje 2 drveta u neposrednoj blizini zgrade. U njemu se navodi da je 
izvidom na terenu utvrđeno da su stabla zdrava, hortikulturno vrijedna i dio javne 
zelene površine, te ih kao takve svakako treba zaštititi. Budući da sada ne 
pričinjavaju nikakvu materijalnu štetu i ne ugrožavanju sigurnost boravka ljudi, 
nema opravdanih razloga za njihovo uklanjanje. Pratit će se stanje i u slučaju 
naginjanja stabala, loma grane i slično, promptno intervenirati. Odgovor je 
proslijeđen stanarima G. Duella 9. 

 
AD 2 
  
Vijeće je raspravljalo o realizaciji programa „Ususret Božiću“ i donijelo sljedeći            
 
      Zaključak: 

 
• Rebalansom Financijskog plana MO Mlaka za 2020. godinu odlučeno je da će se 

program „Ususret Božiću“ realizirati na reducirani način u skladu s važećim 
epidemiološkim mjerama. 

• U dogovoru s tiskarom „Studiograf“ pripremit će se izrada i tiskanje stolnih 
kalendara s motivima Mlake, dok se druženje s građanima uz kulturno-umjetnički 
program neće održati. 

 
AD 3 
  
Vijeće je raspravljalo o realizaciji programa „Doček svetog Nikole“ i donijelo sljedeći         
 
      Zaključak: 
    

• Tradicionalno organiziranje programa Doček svetog Nikole u suradnji s mjesnim 
odborom Potok koje je obuhvaćalo prijave roditelja uz učešće od 20,00 kn, predstavu 
i podjelu poklon paketa s igračkama i slatkišima u OŠ „Podmurvice“ otkazuje se 
zbog nepogodne epidemiološke situacije uzrokovane pandemijom COVID19 virusa. 
 

• Odluka je donijeta temeljem preporuka Nacionalnog stožera Civilne zaštite o 
izbjegavanju okupljanja većeg broja osoba u zatvorenom i na otvorenom prostoru s 
ciljem doprinosa sigurnosti i prevenciji daljnjeg širenja zaraze, kao i preporuci Odjela 
za lokalnu samoupravu i upravu. 
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• Do sljedeće sjednice razmotrit će se mogućnost podjele slatkiša u dogovoru s 

Dječjim vrtićem „Mlaka“ i OŠ „Podmurvice“ (za učenike 1. razreda). 
 
   AD 4 
 

• Nije bilo prijedloga za raspravu. 
  
 
Sjednica je završila u 20:00 sati. 
 
Ovaj se zapisnik sastoji od tri (3) stranice. 
 
 

Zapisničar: Predsjednik VMO Mlaka: 
 

Snježana Seršić    Ivo Simper, prof. 
   


